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Za viÅ¡e od 5.000 djece na LauÅ¡u nema igraliÅ¡a
06/08/2011 09:14 by Administrator

BanjaluÄ•ko naselje LauÅ¡ i pored toga Å¡to ima oko 30.000 stanovnika joÅ¡  nema ureÄ‘eno djeÄ•je igraliÅ¡te, Å¡to
predstavlja veliki problem  roditeljima i njihovim maliÅ¡anima.

Naime, roditelji navode da svoju djecu moraju da vode nekoliko  kilometara do prvog igraliÅ¡ta u gradu kako bi djeca
vidjela Å¡ta je  tobogan, ljuljaÅ¡ka i ostali sadrÅ¾aji. Gradske vlasti uvjeravaju da su upoznate sa nedostakom djeÄ•jih 
igraliÅ¡ta u pojedinim gradskim naseljima, pa tako i na LauÅ¡u, te istiÄ•u  da je nivo investicija iz gradskog budÅ¾eta
smanjen zbog svjetske  ekonomske krize. Roditelji maliÅ¡ana iz naselja LauÅ¡ su sloÅ¾ni u jednom, a to je da  naselje
koje ima viÅ¡e od 5.000 maliÅ¡ana Å¡to hitnije mora dobiti ureÄ‘eno  djeÄ•je igraliÅ¡te. "Mislim da nema naselja u
Banjaluci, osim LauÅ¡a, da nema igraliÅ¡ta za djecu", rekao je mjeÅ¡tanin LauÅ¡a. Prema njegovim rijeÄ•ima, gradske
vlasti svake godine obeÄ‡avaju da Ä‡e ga  izgraditi, ali da LauÅ¡ uprkos tome i dalje nema omiljeno mjesto svakog 
maliÅ¡ana. "Jedino mjesto na LauÅ¡u gdje moÅ¾ete odvesti dijete je betonirano  igraliÅ¡te u Å¡kolskom dvoriÅ¡tu na
kojem nema niti jednog sadrÅ¾aja",  ispriÄ•ao je jedan od mjeÅ¡tana banjaluÄ•kog naselja LauÅ¡, koji inaÄ•e ima  dvoje
djece. Kako je kazao NebojÅ¡a MatiÄ‡, predsjednik Savjeta mjesne zajednice LauÅ¡  1, Regulacionim planom je
predviÄ‘ena izgradnja sportsko-rekreativnog  centra u okviru kojeg bi bila dva manja djeÄ•ja igraliÅ¡ta ispod ÄŒeniÄ‡a 
groblja, ali da su problem nerijeÅ¡eni imovinsko-pravni odnosi. "Godinama traÅ¾imo izgadnju djeÄ•jeg igraliÅ¡ta, jer za
mlade zaista nema nijednog sadrÅ¾aja", kazao je MatiÄ‡. Prema rijeÄ•ima Milenka Å ajiÄ‡a, portparola Administrativne
sluÅ¾be grada  Banjaluka, u ovoj godini je planirano 210.000 KM za izgradnju djeÄ•jih  igraliÅ¡ta na Bulevaru cara
DuÅ¡ana. "Znamo da je i u drugim naseljima, kao Å¡to su LauÅ¡ i Lazarevo, potrebna  gradnja djeÄ•jih igraliÅ¡ta, ali zbog
smanjenja sredstava u budÅ¾etu  uzrokovanih svjetskom ekonomskom krizom, smanjen je i nivo investicija",  kazao je
Å ajiÄ‡ i dodao da je i pored toga u posljednjih nekoliko godina  izgraÄ‘eno oko 70 igraliÅ¡ta na teritoriji cijelog grada. 
On je naglasio da se znaÄ•ajna sredstva svake godine izdvajaju i za  odrÅ¾avanje igraliÅ¡ta, koja su, naÅ¾alost, Ä•esto
na meti vandala. Å ajiÄ‡ je podsjetio da je maju 2010. godine zavrÅ¡ena izgradnja tri  djeÄ•ja igraliÅ¡ta, a da je u 2009.
godini izgraÄ‘eno 14 igraliÅ¡ta u sedam  mjesnih zajednica.
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